
                   

 

 

PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

Tid:  2022-11-02 kl. 18:00      

Plats:   Hamravallen  

Närvarande:  Jonas Lansing (JL), Gunilla Gustafsson (GG), Lennart Sugiardjo (LS),  

  Håkan Ågren (HÅ), Sebastian Arby (SA), Johan Gometz (JG) och Ronny Norberg (RN) 

 

1. Dagordningen godkändes. 

    

2.  Föregående protokoll lades till handlingarna.   

3. Beslutades att inte ta betalt för utlåning av mål till föreningarnas egna cuper.  

4.  HÅ informerade att Kungsbackalekens arrangemang har fungerat bra i år, dock  

fortsatt för många lag som drar sig ur sammandrag med kort varsel. 

Utvärderingsmöte med HÅ, Jan Pettersson och Roger Löfman genomförs nästa vecka. 

Föreslogs att de tre som är ansvariga för Kungsbackaleken alterneras genom att  

årligen byta ut en person. 

Beslutades att JL har mandat att köpa in nya 5 mot 5-mål. 

Beslutades att inte köpa släpkärra för transport av målen. 

5.  GG informerade att den planerade aktiviteten för de 10 Steg 1-domarna ställs in 

 i år och flyttas till 2023.  

6. SA informerade om mötet om Herrfotbollen 1/9. 

Beslutades att genomföra liknande separata möten för Dam-och Herrfotbollen  

i oktober 2023.   

7. SA informerade att initiativtagarna till att genomföra futsalsammandrag liknande 

Kungsbackaleken inte har återkommit om det tänkta upplägget. 

8. JG och RN informerade om mötet om nya arenan. Den kommer vara klar tidigast 2027. 

Beslutades att KGFS förordar att den ska ha elitfotbollskapacitet enligt SvFFs regler, 

konstgräs, publikkapacitet initialt för 3 000 åskådare och mobil läktare. 

9. GG och RN informerade om HFFs fotbollsbuffé som hade 19 deltagare med deltagare  

från Åsa IF, Frillesås FF, Kullaviks IF, Annebergs IF, Kungsbacka IF, Onsala BK och Tölö IF.  

10. Ordförandemötet 11/12 kl. 17.00 i Inlagsstugan.  

Beslutades att SA bjuder in den nya förvaltningschefen Karl Persson. 

Övriga punkter på dagordningen: kort föreningsinfo och deras förväntningar på KGFS från 

deltagarna, domare, Kungsbackaleken, nya arenan, HFF-träningar och ledarträffar för 

ungdomsledare. Önskemål om att ta upp övriga frågor, meddelas till SA innan mötet. 



11. LS informerade om utbildningar. SvFF kommer fokusera på att underlätta för 

föreningarna att utbilda och rekrytera fotbollsutvecklare. 

 

12. RN informerade om antalet spelare 7–20 år med minst 10 årliga aktiviteter 2017–2021,  

se bilaga. 

 

 

Ronny Norberg Sebastian Arby 

sekreterare  ordförande 

 

 

 

 


